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Pan Marszalek Sejmu RP
Radoslaw Sikorski

$zanowny Panie Marszalek, z wielkirn szacunkiem zwracam siE do
autorytetu Pana osoby. W trakcie swej dzidalnodci rz4dowej dokonal Pan wiele
dobrego.I tym razem moZe byc podobmie, chodzi o przyspieszenie pierwszego
czytania w Sejmie projektu nowelizacji prawa budowlanego dotyczqsego altan,

Dla nrrrie dzialkowca istotnq rolE ma jak najsrybsze uchwalenie projektu
obyvatelskiego, kt6ry zapewnia stabitizacjg, spokdj w ogrodach, daje gwarancjg
realizacji nowej ustawy o ogrodach dzialkowych uchwalonej przezsejm RP.

Panie Marszalku, tu chodzi o zmiang jednego punktu dotyczqcego altan.
Umieszozenie tego zapisu w calym prawie budowlanym mote byi prryczynq
dtugiego okrezu legislacyjnego. W takim przypadku czas bgdzie pracowal na nie
korzydd Dzialkowc6w. Projekt obywarelski jesr dobry i powinno slE go
wprowadzid j ak najprgdzej .

Jestenr przekonany, 2e jest Pan wytrawnym politykiem i swoim
z'aangahowaniem przyczyni sig do ro?+oczgda prac w jak najszybszym czasie.

Zwyrazarni szacunku
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